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Závěry: 

Zásadním ornezuucrrn faktorem pro dopravu v reseném územím je kapacita 
křižovatek. Při dalším nárůstu intenzit se situace bude dále zhoršovat. 

Zástavba v území je poměrně řídká (převážně rodinné a menší bytové domy) a 
monofunkční, proto generuje nevyváženou poptávku po přepravě (silné špičkové 
směry). 

Varianta metro - pro lepší efektivitu preferována kratší varianta. Pro obsluhu zástavby 
Jesenice vhodné zahloubení v koncové části s podzemní stanicí. 

Varianta TT - problematika provozovatele (OPP v jiném kraji). Ostrovní provozy ve 
světě realizovány, avšak na delších úsecích (např. Boston). 

Varianta koridor pro VHD - míjí cíle v území, nevhodné. Řešením odbočení 
z Vídeňské k BIOCEVu a dále po koridoru na Depo Písnice. 

Řešení pomocí kolejové dopravy jsou z hlediska kapacity, obsluhy a udržitelnosti 
nejlepší, ale nevychází finančně s ohledem na hustotu zalidnění v území. Možným 
řešením tlak na novou zástavbu podél kolejové dopravy pro zahuštění obyvatelstva. 

Zapsal:~-- 
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